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تاثیر معماری و شهرسازی
بر روحیات شهروند؛

»رسانه« می تواند تاریخ 
یک شهر را جاودان کند
3

نکات کلیدی برای 
تاثیرگذاری بیشتر در 
کمپین بازاریابی پیامکی
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یک سبد اتفاقات عجیب
در انتظار سرمربی تیم ملی؛

ویلموتس در 
سرزمین عجایب!
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دادستان فردیس: 

بانک های متخلف را 
به دادستانی معرفی کنید 

استاندار البرز:
از تمام ارتباطاتم در سطوح 

ملی برای آبادانی البرز 
استفاده می کنم

تلویزیون اعلام کرده که تصاویر و صدای هانیه 
توسلی باید از تیزرهای »ایده اصلی« حذف شود.

شرکت  عمومی  روابط  )مدیر  نیکفرد  پیام 
سینمایی خانه فیلم و پخش کننده ایده اصلی(، 
با اشاره به پخش نشدن تیزرهای این فیلم از 

صداوسیما گفت: بعد از آنکه تیزرهای فیلم ایده 
اصلی به کارگردانی آزیتا موگویی آماده شد، 
آن را به صداوسیما ارائه کردیم اما به ما اعلام 
شد که باید بخش هایی که هانیه توسلی در آن 

حضور دارد، حذف شود.
وی ادامه داد: به ما اعلام شد پخش تصویر و 

صدای هانیه توسلی در قالب تیزر و برنامه های 
دیگر ممنوع است.

پیش از این پخش تیزرهای فیلم قسم با بازی 
مهناز افشار در صداوسیما ممنوع شده بود و 
صداوسیما به سازندگان این فیلم اعلام کرده 
بود که باید تصاویر و صدای مهناز افشار را از 

این تیزرها حذف کنند.
فیلم »ایده اصلی به کارگردانی و تهیه کنندگی 
آزیتا موگویی و با بازی مریلا زارعی، بهرام رادان، 
پژمان جمشیدی، هانیه توسلی و مهرداد صدیقیان 
هم اکنون در حال اکران است و طی هفته گذشته 

800 میلیون تومان فروش داشته است

»هانیه توسلی« ممنوع التصویر شد!

بخشش ،
لازم نیـست اعدامش کنید!

نجات  محمدعلی نجفی از قصاص؛

2

2



2
روزنامه

پنج شنبه 24 مرداد 98 - شماره 288
خبری

عفو بهتر است یا بخشش؟
همه ما به خوبی می دانیم 
که بخشش از بزرگان است، 
و می دانیم که در عفو لذتی 
نیست،  انتقام  در  که  است 
و همواره با این جمله بازی 
کرده ایم که عفو! لازم نیست 
اعدامش کنید، در خبرهای 
سیما هم از اصطلاح پوزش 
می طلبم گویندگان بارها مستفیض شده ایم. خودمان هم 
هربار که در کودکی زنگ همسایه را می زدیم و فرار می 
کردیم و لو می رفتیم، گردن کج می کردیم و معذرت می 
خواستیم. اصلا از اینها بالاتر هرسال شبهای قدر دورهم 
جمع می شویم و قرآن به سر میگیریم و العفو می گوییم 
که مورد لطف بالاسری قرار بگیریم و از سر تقصیراتمان 
دیگری  کس  یک  خون  از  کسی  یک  هم  حالا  بگذرد. 
با خون  را  و خون  عفوش صادر شده  دستور  و  گذشته 
نشسته اند، بماند که مساله رنگ و بوی سیاسی هم داشت 
و شایعه پرداخت چند میلیارد پول هم آمد و تکذیب شد 
و الخ. اصلا به ما چه که چه جریاناتی پشت سر این عفو 
است. به ما چه که سیاست کثیف است. به ما چه که گند 
روابط پنهانی برخی مسئولین با عده ای خانمهای جوان 
درامده، اصلا به ما چه که چه کسی چه غلطی می کند یا 
چه شکری می خورد. اصلا ما باید به فکر بخشیده شدنمان 
باشیم. برویم استغفار کنیم از این وجود گناه آلوده ای که 
گرفتار هوای نفس است. مسئولین سه قوه با تمام توان 
حواسشان به اوضاع و احوال جامعه هست، علی برکت الله.

ضمنا بخشش اگر به معنای غفران باشد بهتر است از عفو، 
عفو یعنی فقط گذشتن از خطا و غفران یعنی چشم پوشی 

از خطا و در ادامه اظهار لطف به فرد مغفور.
پروردگارا عفو و رحمت و مغفرت را نصیبمان بگردان

آمین

سرمقاله

دکترعلی  ساجدی

برادر میترا استاد از بخشش نجفی خبر داد 
و در صفحه اینستاگرام خود نوشت: »آقای 
از خون  و  بخشیدیم  را  نجفی  محمدعلی 
هیچ  که  خرسندیم  و  گذشتیم  عزیزمان 

معامله ای با خون آن بزرگوار نکردیم«.
به گزارش دنیای هوادار، برادر میترا استاد 
صفحه  در  و  داد  خبر  نجفی  بخشش  از 
اینستاگرام خود نوشت: »آقای محمدعلی 

عزیزمان  خون  از  و  بخشیدیم  را  نجفی 
گذشتیم و خرسندیم که هیچ معامله ای با 

خون آن بزرگوار نکردیم«.
همسر  استاد  میترا  برادر  استاد  مسعود 
محمد علی نجفی شهردار سابق تهران در 

صفحه اینستاگرام خود نوشت:
و  کرمانشاه  بزرگان  پادرمیانی  واسطه  »به 
آقای  عزیزمان  وکلای  همچنین  و  کشور 
مسعود افرازه و  محمود حاجلویی، پدرم، 
مادرم و مهیارمان، آقای محمد علی نجفی 
را بخشیدیم و از خون عزیزمان گذشتیم و 
خرسندیم که هیچ معامله ای با خون آن 
بزرگوار نکردیم و امیدواریم آقای محمد علی 

نجفی در این چند صباح باقیمانده به دور از 
سیاست به تزکیه نفس بپردازد. اجر همه 
به  خیر خواهان و هدایت همه بدخواهان 
راه راست را از درگاه خداوند متعال مسئلت 

دارم«.
محمدعلی نجفی شهردار سابق تهران که 
سابقه وزارت و معاونت رییس جمهور در 
دوران سازندگی، اصلاحات و تدبیر و امید 
امسال  ماه  خرداد   ۷ دارد  کارنامه  در  را 
همسر دومش را در منزل شخصی به قتل 
رساند و همانروز با معرفی خود به پلیس به 
قتل اعتراف کرد. وی در دادگاه به قصاص 

محکوم شد.

نجات شهردار سابق تهران از قصاص؛

بخشش ، لازم نیست اعدامش کنید!

خبر روز

نماینده عالی دولت در استان البرز با بیان 
اینکه مدیران باید بدانند که در مقابل وعده 
هایی که می دهند مسئو ل هستند، گفت: 
به  رابطه  در  بخصوص  امور  پیگیری  برای 
توسعه و آبادانی البرز خستگی و رخوت را به 
وجودم راه نمی دهم چراکه هر گونه اهمال 
و کمکاری به تضییع حق مردم و اختلال در 

روند رشد استان ختم می شود.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از اداره کل 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
روند  بررسی  جلسه  در  شهبازی  البرز، 
در  طالقان  عمرانی  های  پروژه  پیشرفت 
محل فرمانداری این شهرستان که با توجه 
به رویکرد توزیع اعتبارات امسال که با هدف 
محرومیت زدایی از مناطق کمتر برخوردار 
مدیران  از  تعدادی  افزود:  گرفته،  صورت 
دستگاه های اجرایی در جهت حل مسائل 
و مشکلات این شهرستان به خوبی حاضر 

شدند.
برای  کارگروهی  تشکیل  به  اشاره  با  وی 
پیگیری و رسیدگی به وعده ها و قول های 
داده شده به طالقان، ادامه داد: نماینده مردم 
این شهرستان در مجلس شورای اسلامی 

نیز همراهی لازم را داشته است.
در  هایی که  وعده  تمامی  شهبازی گفت: 
سفر قبلم به طالقان داده ام با اهتمام ویژه 
آنها  تحقق  راستای  در  و  کرده  دنبال  ای 

اقدامات عملیاتی صورت گرفته است.
وی با اشاره به اینکه احداث یک بیمارستان 
آرزوهایم  بزرگترین  از  شهرستان  این  در 
درمان  بهداشت،  وزیر  سفر  در  افزود:  بود، 
و آموزش پزشکی با همراهی رییس ستاد 
های  رایزنی  با  )ره(  امام  فرمان  اجرایی 
کوتاهی  بسیار  مدت  در  گرفته  صورت 
توانستم مجوز ایجاد بیمارستان در طالقان 

و احداث آن توسط ستاد را دریافت کنم.
طالقان  اکنون  کرد:  اضافه  البرز  استاندار 
مجوز احداث بیمارستان را دارد و تحقق این 
امر منوط به جانمایی و مکان یابی مناسب 
توسط مسئولان شهرستان است که باید در 

اسرع وقت اقدام کنند.
وی گفت: از تمام ارتباطاتم در سطوح ملی 
برای آبادانی البرز استفاده می کنم و تاکنون 
مطالباتم از مسئولان ملی بی پاسخ نمانده 

است.
وی با اشاره به اینکه توزیع اعتبارات سال 
98 البرز با هدف محرومیت زدایی از مناطق 
کمتر برخوردار انجام شد، گفت: این امر طی 
جلسات تخصصی محقق شد و اکنون اساس 
بودجه ریزی شهرستان طالقان با رشد 5۷ 
درصدی اعتبارات تغییر جدی داشته است.

شهبازی با اشاره به اینکه برنامه توسعه البرز 
میلی و سلیقه ای نیست بلکه براساس اصول 
با  افزود:  علمی تهیه و تدوین شده است، 
گرفته  صورت  های  رایزینی  و  تعاملات 
تصمیم  اختیار  تفویض  که  یافتیم  توفیق 
گردشگری  های  در خصوص طرح  گیری 
طالقان را برای البرز دریافت کنیم که این 
امر را برای کرج-چالوس نیز در دستور کار 

داریم.
که  بدانند  باید  مدیران  اینکه  بیان  با  وی 
در مقابل وعده هایی که می دهند مسئو 
ل هستند، عنوان کرد: برای پیگیری امور 
بخصوص در رابطه به توسعه و آبادانی البرز 
خستگی و رخوت را به وجودم راه نمی دهم 
چراکه هر گونه اهمال و کمکاری به تضییع 
استان  روند رشد  در  اختلال  و  مردم  حق 

ختم می شود.
مدیران  اینکه  بر  تاکید  با  البرز  استاندار 
استان، عملکرد خود را به رسانه ها اعلام 

ممنوعیت  رفع  خصوص  در  گفت:  کنند، 
لازم  اقدامات  نیز  کیلومتری   120 شعاع 
صورت گرفته و این امر در مراحل پایانی 

قرار دارد.
وی با اشاره به اینکه شهرک تخصصی آب 
در طالقان مکان یابی و جانمایی شد، افزود: 
اجرای  به  با تلاش مضاعفی  باید  فرماندار 

مصوبات بپردازد.
اشاره  هشتگرد-طالقان  جاده  به  شهبازی 
کرد و گفت: این جاده براساس صحبت های 
وزیر راه و شهرسازی به ایمنی بیشتری نیاز 
دارد چراکه بر این باور هستیم حفاظت از 

جان و مال مردم از وظایف اصلی ما است.
وی افزود: پروژه های راه سازی البرز برای 
رییس جمهور و وزیر راه و شهرسازی بسیار 

با اهمیت است.
محرومیت  کرد:  خاطرنشان  البرز  استاندار 
زدایی از طالقان را با هدف بازگشت جمعیت 
طالقان، اشتغالزایی و رونق اقتصادی دنبال 
می کنیم و روستاهای این شهرستان نیز 
از ظرفیت  تا  تر شوند  فعال  دارد  ضرورت 

های آنها بهره برداری شود.

وی گفت: ریل گذاری های اصلی برای رشد 
طالقان صورت گرفته ولی فرصت های کوتاه 
است و با توجه به اینکه در این شهرستان 
سرما و بارندگی زودتر آغاز می شود باید 
پروژه ها هر چه سریع تر پیگیری و اجرایی 

شوند.
شهبازی افزود: از مدیران انتظار دارم اکنون 
که مسیر هموار شده و توجه ویژه ای به 
و  ها  تلاش  است،  شده  معطوف  طالقان 

جدیت بیشتری را به خرج دهند.
وی با تقدیر از عملکرد شرکت توزیع برق 
هستند  موظف  مدیران  داد:  ادامه  استان، 
که تدابیر پیشگیرانه برای مقابله با حوادث 
طبیعی را اتخاذ کنند، ساماندهی رودخانه 
باید در دستور کار قرار گیرد  های استان 
گرفته  صورت  بازدیدهای  طی  چراکه 

تذکرات لازم داده شد.
استان  این  مسئولان  گفت:  البرز  استاندار 
موظف هستند که در محل خدمت خود 
و  ها  سختی  در  تا  باشند  داشته  سکونت 
گرفتاری ها به موقع حضور یافته و وخامت 

مشکلات را از نزدیک درک کنند.

استاندار البرز:

از تمام ارتباطاتم در سطوح ملی برای آبادانی البرز استفاده می کنم

حسین فریدون؛ برادر حسن روحانی، پنجم 
شهریور در شعبه ۶۷ دادگاه تجدیدنظر استان 

تهران محاکمه می شود.
دادگاه  شعبه 105۷  در  فریدون«  »حسین 
دیگر،  متهم  به همراه چند  دولت  کارکنان 

محاکمه و بر اساس آنچه سرپرست مجتمع 
 98 اردیبهشت   14 دولت  کارکنان  قضایی 

اعلام کرده، به حبس محکوم شده است.
حسینی؛ سرپرست مجتمع قضایی ویژه رسیدگی 
به جرایم کارکنان دولت گفته است: این فرد در 

حکم دادگاه در ارتباط با برخی اتهامات تبرئه و 
در ارتباط با بخش دیگری از اتهامات، به حبس 
محکوم شده که با توجه به قطعی نبودن حکم 

صادره از بیان جزییات معذورم.
بعد از صدور این حکم، فریدون به رأی صادره 

اعتراض کرد که پرونده وی و سایر متهمان 
برای رسیدگی در مرحله تجدیدنظر به شعبه 
۶۷ دادگاه تجدیدنظر استان تهران ارسال شد 
وقت  پنجم شهریور 98  روز  برای  دادگاه  و 

رسیدگی تعیین کرده است.

حسین فریدون پنجم شهریور محاکمه می شود

وام ازدواج نیازی به 2 ضامن ندارد؛
دادستان فردیس: بانک های 

متخلف را به دادستانی
معرفی کنید

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان فردیس با بیان اینکه 
وام ازدواج نیازی به دو ضامن رسمی ندارد گفت: مطالبه دو 
ضامن رسمی از سوی بانک های برای پرداخت وام ازدواج 

خلاف مقررات قانونی است.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسن جهانشاهلو در خصوص 
تعداد ضامنین مورد نیاز برای دریافت وام ازدواج گفت: در 
صورتی که متقاضی وام ازدواج کارمند رسمی دولت باشد 

نیازی به ضامن نیست.
وی افزود: در غیر این صورت، ثبت نام وام ازدواج به یک 
ضامن نیاز دارد و مطالبه دو کارمند جهت ضمانت از طرف 

بانک خلاف مقررات قانونی  است.
دادستان فردیس از شهروندان خواست بانک هایی که به 
وظیفه قانونی خود عمل نکرده و اعطای وام را موکول به 
معرفی دو  ضامن دارای گواهی کسر حقوق می کنند را به 

دادستانی فردیس معرفی کنند.

خبر
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3 شهری

ربات های سازمان آتشن نشانی 
تهران در راهند

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
تهران از ورود ربات های آتش نشان به سازمان آتش نشانی 

و خدمات ایمنی شهرداری تهران تا پایان امسال خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار، مهدی داوری درباره ورود تجهیزات 
ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  به  مدرن  و  جدید 
شهرداری تهران اظهار کرد: به دنبال ورود ربات ها به سازمان 
و  هستیم  تهران  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی 

می توان گفت که تا پایان سال به ربات ها مجهز می شویم.
وی با بیان اینکه در دنیا ربات ها همچنان به مرحله اطفای 
دقیق ساختمان ها نرسیده اند، گفت: ربات ها در بخش ارزیابی 
در دیگر نقاط دنیا نیز مورد استفاده قرار می گیرند، چرا که 

می توانند در بخش ارزیابی و شناسایی موثر واقع شوند.
مدیر عامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
تهران زمان ورود ربات ها به این سازمان را تا پایان سال جاری 
اعلام کرد و افزود: تا پایان سال جاری شاهد ورود ربات ها به 

این سازمان خواهیم بود.

همکاری شهرداری تهران و 
سازمان امور مالیاتی برای

شفافیت مالی
مدیرکل دفتر اطلاعات مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور، 
انعقاد تفاهمنامه میان این سازمان و شهرداری تهران را 

سبب شفافیت مالی و دریافت عادلانه مالیات خواند.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری، محمد جهانی کیا 
درباره جزئیات تفاهمنامه سازمان امور مالیاتی کشور و شهرداری 
تهران در این باره توضیح داد: سازمان امور مالیاتی کشور در 
اجرای مفاد تبصره )5( ماده )1۶9( مکرر قانون مالیات های 
مستقیم اصلاحی مصوب 1۳94/04/۳1 و تبصره )۳( ماده 
)۷۷( این قانون و برای برقراری تسهیلات جهت تبادل اطلاعات 

مورد نیاز طرفین تفاهمنامه ای را با شهرداری تهران امضا کرد.
و  مالیاتی  امور  سازمان  که  است  تفاهمنامه ای  به  او  اشاره 
شهرداری تهران برای یکپارچه سازی آمار املاک، مجوزهای 
صادره، پروانه ساخت و گواهی پایان کار ساختمان با هدف 

کاهش اجاره بهای مسکن امضا کردند.
به گفته او، بر این اساس قرار است، از طریق خطوط ارتباطی 
الکترونیکی امن بین مراکز، شبکه ها و سامانه های رایانه ای 
طرفین و یا دریافت اطلاعات مورد نیاز این سازمان از طریق 

بستر ملی تبادل اطلاعات )GSB( انجام شود.
مدیرکل دفتر اطلاعات مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور، 
دارایی  و  عملکردی  هویتی،  اطلاعات  پایگاه  روزآوری  به 
مودیان مالیاتی را از دیگر اهداف تفاهمنامه تبادل اطلاعات با 

شهرداری تهران عنوان کرد.
جهانی کیا گفت: براساس تفاهمنامه منعقده اطلاعات مورد 
اطلاعات  و  »اقلام  مالیاتی کشور شامل  امور  نیاز سازمان 
موجود درخصوص املاک، مجوزهای صادره، پروانه ساخت، 
گواهی پایان کار ساختمان، اطلاعات اراضی بایر و همچنین 
اطلاعات معاملات، قراردادهای منعقده، نقل و انتقال اموال و 

وسایط نقلیه«  است.
او بیان کرد: این نیازها در قالب اقلام بسته های اطلاعاتی 
پایگاه  اطلاعات  این  دریافت  با  تا  است  شده  درخواست 
اطلاعات مودیان مالیاتی تکمیل و در اختیار ادارات کل امور 
مالیاتی قرار گیرد تا با ایجاد شفافیت مالیاتی، سبب احقاق 

حقوق حقه دولت و دریافت عادلانه مالیات شود.
به گفته عبدالحمید امامی معاون مالی و اقتصاد شهری شهردار 
تهران براساس این تفاهمنامه هر 2 دستگاه سامانه های خود 
را به هم مرتبط می کنند تا ریز داده های طرفین برای یکدیگر 
که  دولت  یکپارچه  سامانه  البته  باشد؛  بهره برداری  قابل 
بخش های زیادی از سیستم های وزارتخانه ها را به هم مرتبط 
کرده نیز این بخش ها را به خود الصاق خواهد کرد تا اهداف 

مورد نظر دولت و شهرداری هرچه بهتر حاصل شود.

اخبار

طی 20 سال گذشته نزدیک به سه هزار شهر 
در جهان به شبکه شهرهای دوست دار کودک 

پیوسته اند.

به گزارش دنیای هوادار، احدالله احمدی پرگو 
با بیان این مطلب گفت: شهرهای دوست دار 
مطلوب  و  مناسب  سازی  برای  کودک 
فرهنگیِ  و  اجتماعی  کالبدی،  بستر   سازی 
سکونت گاه ها به ویژه شهرها تلاش می کنند.

وی گفت: برخورداری از امنیت، رفتار عادلانه، 
استفاده از اوقات فراغت و بازی در کنار خانواده 

از موضوعاتی است که در شهرهای دوست دار 
کودک بر روی آن تاکید می شود.

این که کرج نیز تلاش  بیان  با  این مسئول 
می کند شهر دوست دارِ کودک شود، یادآور 
شد: شهر دوست دار کودک )CFCI( یک طرح 
 )unicef( ابتکاری و تحت نظارت یونیسیف
است که از سال 199۶ بر اساس قطعنامه ها 
بیتات 2 و با حذف پاسخگویی به چالش های 

تحقق حقوق کودکان آغاز شده است.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج 
اضافه کرد: سازمان شهردرای ها و دهیاری های 

کشور نیز برای الحاق به این جریان اقدام به 
تهیه و ابلاغ دستور العمل شهرهای دوست دار 
کودک کرده و تا سال 1405 قصد دارد ایران 
را به عنوان یکی از کشورهای دارای شهرهای 

دوست دار کودک معرفی کند.
العمل و  این دستور  ادامه داد: مطابق  پرگو 
در جلسه ای که با حضور مدیران مجموعه 
شد  مقرر  شد  برگزار  شهری  مدیریت 
اهم  و  تشکیل  این خصوص  در  کارگروهی 
موضوعات برای نظام مند کردن اقدامات در 

دستور کار قرار گیرد.

وی در پایان گفت: سایر ادارات و سازمان ها 
نیز باید هم راستا با وظایف شهرداری برای 
کودک،  دوست دار  شهر  به  کرج  پیوستنِ 

تلاش کنند.

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج:

کرج شهر دوست دار کودک می شود

نسترن کیوان پور
Nastaran.keyvanpour

@gmail.com

رسانه می تواند اتفاقاتِ بزرگی را در تاریخِ یک 
کشور، برجسته سازد و توجهِ افراد را به یک 
کند.  در سطحِ وسیع جلب  اتفاقِ گسترده 
اتفاقاتی مانندِ جنگ، بیماری های گسترده و 
بلایای طبیعی که جانِ افرادِ بسیاری را در 
طولِ تاریخ گرفته است و می گیرد، از جمله ی 
رُخدادهایی ست که مردم را در سطحِ کلان 
با رسانه مرتبط می کند و سطحِ دغدغه مندیِ 
خواهد  فراتر  شهرش،  دیوارهای  از  را  فرد 
برُد. رسانه در این میان، نقشی بی بدیل در 
ماندگاریِ شهر در اذهان و خاطراتِ جمعی 
تأثیرِ  با  این رسانه است که  خواهد داشت. 
همه جانبه ی خود، شهر و تاریخ ش را می تواند 

جاودانه سازد.
به اجزای کوچک ترِ یک شهر که دقیق شویم 
متوجهِ ساختمان هایی می شویم که هر روز 
کالبدِ  این  هجمه ی  در  جمعیت  افزایشِ  با 
می کشند.  فلک  به  سر  گسترش،  حالِ  در 
می اندیشیم  چرچیل  وینستون  جمله ی  به 
که؛ »هیچ گونه شکی در خصوصِ اثرگذاریِ 
معماری و ساختار بر شخصیت و رفتارِ انسان 
وجود ندارد. ما ساختمان های خود را می سازیم 
و سپس آن  ساختمان ها ما را شکل می دهند؛ 
را  ما  زندگیِ  مختلفِ  دوره های  ساختمان ها 

تنظیم می کنند.«
تفاوت های  که  است  رسانه  وظیفه ی  این 
گونه های مختلفِ ساختمانی و نقشی که نوعِ 
فضاسازیِ ساختمانی در روحیاتِ افراد خواهد 
داشت، به طراحان گوشزد کند. و هم چنین 
تاثیر معماری را بر شخصیت، رفتار و روحیاتِ 
افراد را به شهروند بشناساند؛ این دِینی است 
که رسانه در قبِالِ شهر و شهروند بر دوش 
دارد؛ این دِینی است که رسانه در خصوصِ 
میزانِ  و  مسئولان  فکریِ  سطحِ  ارتقای 
دغدغه ی آنان نسبت به مسائلِ شهر بر دوش 
دارند. اگر می خواهیم زندگیِ با کیفیتی داشته 
باشیم، باید شهرسازی و معماریِ برتر را نیز به 

شهروندان معرفی کنیم، باید سطحِ انتظارات 
بالا رود تا عرضه نیز ارتقا یابد و این جاست که 
باید رسانه پا به میدان بگذارد. زمانی که در مرزِ 
بی تفاوتی نسبت به آن چه پیرامون مان وجود 
چنان  شهرنشینی  شتابِ  ایستاده ایم،  دارد، 
غالب می شود که دیگر مجالی برای اعتنا به 
روحیاتِ شهروند در کالبدهای سرد و بی روح 

امروزی نخواهد ماند. 
در مقاله ای که در سایت انجمن مفاخرِ معماریِ 
و  معماری  اندیشی  عنوانِ »هم  تحتِ  ایران 
در  جالب  موضوعی  به  شد،  منتشر  رسانه« 
مسائلِ  به  اعتنا  و  توجه  ضرورتِ  خصوصِ 
شهری اشاره شده است. »کاروان سراهایی که 
طی تاریخ دیده می شوند، زمانی که دستورِ 
معماری  به  هرکدام  شد  صادر  ساخت شان 
نامِ عین  سپرده شدند. کاروان سرایی نیز به 
داشت.  وجود  قم  دریاچه ی  نزدیکِ  الرشید 
وقتی شاه به این کاروان سرا رسید، متوجه شد 
که آبِ آن کاروان سرا تلخ است و به همین 
دلیل دستورِ اعدامِ معمار را صادر کرد. شاید آن 
معمار مستحقِ این برخورد نبود اما این عمل 
سبب شد که میزانِ مسئولیتِ معماران آتی 

پرُرنگ تر شود.«
 همین موضوع نشان از هدایت و جهت دهی 
به افکار، مطالبات و انتظارات شهروند دارد. 
اگر مطالبه گری وجود داشته باشد، دقت و 
دغدغه مندی نیز وجود خواهد داشت. به این 
میانِ  مسئولیت پذیری  و  مشارکت  ترتیب 
شهروندان ارتقا می یابد. این جاست که رسانه 
در راستای یاری رسانی به شهر گام برمی دارد. 
خصوصِ  در  شده  یاد  مقاله ی  همان  در 
از  به مطلبی  هم اندیشیِ معماری و رسانه 
برمی خوریم  نیز  صالحی  بهزاد  مهندس 
پیش  سال  پانصد  از  »بیش  می گوید:  که 
معماری، خود رسانه تاریخ بوده است. هنوز ما 
می توانیم تاریخ و مسائلِ اقتصادی و سیاسی 
سال های قدیم را از روی معماری آن زمان ها 
درک کنیم. به عنوان مثال کشور افغانستان 
از روستاها است و  از مجموعه ای  متشکل 
دارای شهرهای بزرگ و متمرکز نیست به 
داشته  تمدنی  نمی تواند  نیز  دلیل  همین 
باشد. معنای مکان امروزه از بین رفته است 
و و تمام مسئولیتِ ما بر دوش رسانه است و 
آن ها نیز نیاز به سوژه دارند و هر زمان که 
سوژه ای پیدا می کنند سوار بر موج فرهنگ 
می شوند. در زمان تأسیسِ شوراهای شهر 

که  بودم  زوریخ سوئیس  در  من  ایران،  در 
متوجه شدم که آن جا 250 سال از تأسیس 
شوراهای شهر سوئیس می گذرد. هم چنین 
تصمیم ساخت پلُی بر روی رودخانه داشتند 
که برای آن در تلویزیون، برنامه رای گیری 
گذاشته بودند.  رأی گیریِ دیگری که در آن 
کشور دیدم، مربوط به برنامه ی خط کشیِ 
پیاده روها جهت عبور مادر و کالسکه ی بچه 
بود؛ این امور را از طریق رسانه ها رای گیری 
می کردند و از این طریق توانستند این امر را 
بر شورای شهر خودشان تحمیل کنند. زمانی 
من پیشنهاد قرار دادن عکس هایی با عنوان 
زشت و زیبا را در روزنامه مطرح کردم که 
یکی از آن ها به عنوان مثال نشان دهنده ی 
یک برج زیبا از دید یک فردِ عادی و غیر 
متخصص و دیگری نشان دهنده ی یک برجِ 
نازیبا از دید همان فرد باشد که این پیشنهاد 
با مخالفت مسئول این امر مواجه شد زیرا 
روند  در  اختلال  باعث  این  که  بود  معتقد 

قیمت ساختمان می شود!«

شهر می تواند خود نیز به مثابه ی یک رسانه، 
باشد  موثر  شهروندان  فرهنگ  ارتقای  در 
و  شهر  دوسویه ی  ارتباطِ  که  این جاست  و 
رسانه تکمیل می شود، گویی در این فرآیندِ 
طولانی و پرُ از فراز و نشیب ارتباط شهر و 
رسانه، دیالوگی میانِ این دو برقرار می شود 
که مخاطبِ آن در انتها شهروند است و آیا 
می توان بدون آگاهی بخشی، اطمینان داشت 
که شهر، پرورش دهنده ی خوبی برای شهروند 

خواهد بود؟
از سخنانِ جان لنگ  با بخشی  را  مطلب 
به پایان می رسانیم: »اگر معرفتِ ما نسبت 
ضعیف  مردم  از  گروهی  یا  چیزی  به 
استفاده  به  ناگزیر  آن  برای جبران  باشد، 
تا  و  هستیم  شهودی  و  فردی  تجارب  از 
داشته  اعتبار  فردی  تجربیات  که  حدی 

باشد مشکلی وجود ندارد.«
آیا رسانه در  این جاست که  پایانی  اما سوالِ 
جهت دهی به شهود و تجاربِ فردی در قالبی 

جمعی، به یاری شهر نمی شتابد؟ 

تاثیر معماری و شهرسازی بر روحیات شهروند؛

»رسانه« می تواند تاریخ یک شهر را جاودان کند
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اجتماعی

نخود هر آش!
لی گ برتر!

قرار بر آن بود که لیگ برتر 
شروع  وقتی  یک  فوتبال 
بشود که حداقل دوهفته از 
بازی ها پیش از شروع تمرین 
تیم ملی انجام شده باشد. اما 
شروع  تاریخ  اعلام  با  حالا 
به  زمانی  فاصله  این  لیگ، 
یک هفته کاهش یافته، آن 
هم به شرط آماده سازی ورزشگاه ها از سوی باشگاه های 
حاضر در مسابقات. ضمن اینکه همچنان برنامه تمرین تیم 
ملی هم اعلام نشده و فعلا خبر مشخصی از آن نیست. از 
مساله صندلی و دوربین و حضور بانوان که بگذریم، تاریخ 
شروع و تمرین تیم ملی را هم اگر قطعی بدانیم، آیا با این 
وجود همچنان میشود روی تیم ملی و مربی جدیدش 
حساب باز کرد؟ آیا می شود انتظار داشت حرف و حدیث 
ها در این باره به پایان برسد؟ آیا می توان انتظار داشت در 
هفته چهارم، دربی زیبا و تماشاگرپسندی را شاهد باشیم؟ 
از همه مهمتر، آیا با این اوضاع آشفته فدراسیون فوتبال، می 

شود به حضور تیم امید در المپیک امید داشت؟
گویا فعلا باید بنشینیم و صبر پیش گیریم تا عاقبت این 

اوضاع را ببینیم.

در  البرز  و  آبیک  قزوین،  مردم  نماینده 
صورت  در  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس 
و کتاب خوانی در  ترویج فرهنگ مطالعه 
میان جوانان و نوجوانان می توانیم زمینه 
کاهش آسیب های اجتماعی را فراهم کنیم.

به گزارش »دنیای هوادار«، سیده حمیده 
مراسم  در  گذشته  روز  ظهر  زرآبادی 
با  که  رضوی  جشنواره  نهمین  اختتامیه 
حضور استاندار و جمعی از اهالی فرهنگ 
در سالن کتابخانه امام خمینی قزوین برگزار 
های  شاخص  از  یکی  داشت:  اظهار  شد 
علاقمندی  میزان  کشوری  هر  در  توسعه 

مردم به کتاب و مطالعه است.
بهترین  تواند  می  کتاب  کرد:  بیان  وی 
دوست انسان باشد و مانند چراغی مسیر 
درست زندگی را به نوجوانان و جوانان نشان 

دهد تا به بیراهه نروند.
زرآبادی تصریح کرد: ترویج فرهنگ مطالعه 
مسیر  تواند  می  جامعه  در  کتابخوانی  و 
توسعه را هموار و تسریع کرده و به رشد 

شاخص های فرهنگی کمک کند لذا همه 
باید همه برای تحقق این امر مهم مشارکت 

جدی داشته باشیم.
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی 
یادآورشد: از گذشته همواره کتاب بهترین 
فراغت  اوقات  سازی  غنی  برای  وسیله 
کودکان و نوجوانان محسوب می شده ولی 
در عصر کنونی که شاهد حضور ابزارهای 
فضای  و  اینترنت  مانند  ارتباطی  نوین 
مجازی هستیم متاسفانه مطالعه کتاب کم 
رنگ شده که این خلاء باید با کمک رسانه 

ها جبران شود.
زرآبادی افزود: اگر بتوانیم کودکان خود را 
با کتاب های جذاب و کم حجم به مطالعه 
مشکلی  بزرگسالی  در  کنیم  علاقمند 
توسعه  به  توانیم  می  و  داشت  نخواهیم 

فرهنگ کتاب خوانی امیدوار باشیم.   
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی 
در خصوص برگزاری جشنواره رضوی هم 
فرهنگ  در  رضوی  کرد: جشنواره  تصریح 

سازی و ترویج کتابخوانی بسیار موثر است 
و حضور بیش از 2۷ هزار نفر در این رویداد 
در  جشنواره  این  جایگاه  بیانگر  فرهنگی 

اجتماع و میان گروههای مختلف است.
زرآبادی اظهارداشت: اگر بخواهیم فرهنگ 

کتاب خوانی در جامعه نهادینه شود باید 
احساس  فرهنگی  مسئولان  و  مردم  همه 
برای  خود  مشارکت  با  و  کرده  وظیفه 
حوزه  این  در  ارزشمند  نتایج  به  رسیدن 

تلاش کنند.

سیده حمیده زرآبادی: 

آسیب  های اجتماعی در بین نوجوانان و جوانان
 با مطالعه کاهش می یابد

»مهدی فاطمی«
 شهردار فردیس شد

در  چهارشنبه  روز  فردیس  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
نشستی شهردار جدید این شهر را انتخاب کردند.

سخنگوی شورای اسلامی شهر فردیس به خبرنگار ایرنا 
گفت: در جلسه امروز پس از بررسی ها و اعلان فراخوان 

عمومی از بین ۶0 نامزد  رای گیر انجام شد.
مجتبی قاسمی افزود: در بین این افراد  سیدمهدی فاطمی 
به عنوان شهردار جدید با کسب  ۶ رای موافق  انتخاب شد 

که مراحل بعدی توسط وزرات کشور انجام می شود.
 فاطمی  قبل از انتزاع فردیس از کرج ، مدیر منطقه سه 

شهرداری کرج در فردیس بوده است.
شورای اسلامی شهر فردیس 9 عضو دارد.

فردیس پس از انتخابات سال 9۶ از کلانشهر کرج منفک شد 
و  شورا و  شهرداری مستقل در آن  شکل گرفت.

منوچهر غفاری شهردار پیشین فردیس چندی پیش استعفا کرد.

تگرگ ۶ میلیارد تومان به 
کشاورزی شمیرانات خسارت زد

رئیس اداره جهاد کشاورزی شهرستان شمیرانات اعلام کرد: 
بر اثر بارش تگرگ ناگهانی در روز دوشنبه )21 مرداد ماه 
سالجاری( 5 میلیارد و 950 میلیون تومان به باغات و مزارع 

کشاورزی بخش رودبار قصران خسارت وارد شد.
مسعود ایلکا روز گذشته اظهار داشت: طبق برآورد خسارت 
انجام شده، 45 هکتار از باغات گردو، گیلاس، سیب و آلبالو 
و مزارع گل های شاخه بریده که بیشترین آسیب نیز به گل 
و گیاهان وارد شده، در منطقه دربندسر بخش رودبار قصران 

دچار خسارت شدند.
وی با اشاره به نحوه جبران این خسارات پاسخ داد: پوشش 
بیمه در منطقه مذکور کم بوده و خسارات وارده در صورت 
تأمین اعتبار از ستاد مدیریت بحران استان تهران جبران 

خواهد شد.
شهرستان شمیرانات با آب و هوایی کوهستانی متشکل از شهر 
شمیران )منطقه یک، شمال و شرق منطقه 2 تهران( و 2 
بخش لواسانات و رودبار قصران دارای هفت هزار و 100 هکتار 
زمین کشاورزی و تولید سالانه 129 هزار تن محصول دامی 

و کشاورزی در شمال و شمال شرقی تهران واقع شده است.

خبر

حسن  بازداشت  از  قوه قضائیه  سخنگوی 
میرکاظمی خبر داد و گفت: درباره جزئیات و 

علت دستگیری نمی توانم اظهارنظر کنم.
سوالی  به  پاسخ  در  اسماعیلی  غلامحسین 
درباره پرونده سالار آقاخان )متهم اول پرونده 
فساد ارزی در بانک مرکزی( و اینکه او الان 
کجاست؟ گفت: درباره اینکه الان کجاست 
فقط اطلاع داریم روز دادگاه که احضار شده 
این  به  رسیدگی  فرایند  است.  نیامده  بود 
پرونده در حال انجام است. متهم برای جلسه 
رسیدگی به دادگاه احضار شده اما حضور پیدا 
نکرده است و نمی دانیم کجاست. سخنگوی 
قوه قضاییه گفت: هم از طریق قانون و وثیقه 
گذار پیگیر هستیم که درادامه جلسات دادگاه 
حضور پیدا کند در غیر این صورت دادگاه 

تصمیم قانونی می گیرد.
پرونده  درباره  دیگری  سوال  به  پاسخ  در 
شبهاتی  اینکه  و  سیف  و  عراقچی  احمد 
سالار  اول  ردیف  متهم  گریختن  جمله  از 
آقاخانی مطرح می شود و اینکه گفته می شود 
جلسه  فقط  و  است  نبوده  ممنوع الخروج 
شده  برگزار  علنی  صورت  به  دادگاه  اول 
و جلسات دوم و سوم به صورت غیرعلنی 
برگزار شده است و وکیل عراقچی به رغم 
دادسرا  در  اجازه حضور  دادسرا،  در  حضور 
پرونده  می شود  گفته  اینکه  و  نداشته  را 
ضابط ندارد و شائبه تسویه حساب با رئیس 
شما  اینکه  کرد:  اظهار  دارد  وجود  جمهور 
دادگاه  نبود.  سوال  و  بود  تحلیل  گفتید، 
این پرونده در حال برگزاری و علنی است 

اما ممکن است حاضرین در جلسات دادگاه 
جمع محدودتری باشد. هم رسانه ها و هم 
مردم صبوری پیشه کنند تا دادگاه تصمیم 
قضایی خود را بگیرد و به داوری دادگاه همه 
ما احترام بگذاریم و ان شالله در این پرونده 
نیز مانند سایر پرونده ها نهایتاً دادگاه تصمیم 
عمومی  افکار  و  شما  اطلاع  به  و  می گیرد 

جامعه می رسد.
وی در پاسخ به سوال خبرنگار دیگری درباره 
وثایق تودیع شده برای متهمان پرشین پارس 
که گفته می شود 200 میلیون تومان بوده در 
حالی که وثیقه یک خبرنگار بازداشتی یک 
میلیارد تومان بوده است گفت: میزان وثیقه 
تعیین شده را نمی دانم و اطلاعات کلی که 
داشتم را عنوان کردم. قرار وثیقه و تعیین مبلغ 

آن شرایط و ضوابطی دارد اعم از اینکه نوع 
اتهام چیست و اینکه شاکی خصوصی دارد یا 
خیر و شخصیت متهم و اینکه متهم سابقه 

دارد یا خیر.
سوال  به  پاسخ  در  قوه قضائیه  سخنگوی 
دیگری درباره فعالیت های کارشناسان رسمی 
ارزیابی های  و  قیمت گذاری ها  و  دادگستری 
اختلاف  با  ارتباط  در  داشت:  بیان  متناقض 
نظر کارشناسان در جمع تخصصی خودشان 
هم بر لزوم سلامت کارشناسان و هم دقت 
نظر در اظهارنظرها تاکید شده است. به همین 
جهت مواردی از اختلاف نظر بین کارشناسان 
را شاهد بودیم و قرار شده با آموزش و نظارت 
و تقریب دیدگاه ها و نظرات کارشناسان بتوانیم 
به یک کارشناسی دقیق و علمی برسیدم تا 
قابل خدشه نباشد زیرا نظرات آنها در تحقق 

عدالت فوق العاده اثرگذار است.
انتخاب  تاکید کردیم  نیز  به همکاران خود 
کارشناسان براساس قرعه انجام شود و لیست 
و  گرفته  قرار  قضات  اختیار  در  کارشناسان 
دیجیتالی  و  الکترونیکی  قرعه  با  می توانند 
توزیع  اگر  کنند.  انتخاب  را  کارشناسان 
با  نباشد،  کارشناسان  انتخاب  در  عادلانه ای 
این سامانه کار قابل رصد خواهد بود و بخشی 
نیز مربوط به اصلاح قانون است که پیگیری 
می شود. وی در پاسخ به سوال دیگری مبنی 
با 1۷  میرکاظمی  حسن  بازداشت  خبر  بر 
قلاده ببر گفت: بارها گفته ایم قبل از اثبات 
مجرمیت اسم نیاورید، با آوردن مشخصات 
دچار معذوریت برای پاسخگویی می شوم لذا 
با رعایت محذوریت های قانونی اصل بازداشت 
این فرد را تایید می کنم و عناوین اتهامی به 
مقدماتی  تحقیقات  مرحله  در  اینکه  خاطر 

است، بعد از رسیدگی اعلام می شود.

همزمان با تایید عدم حضور سالار آقاخان )متهم اول پرونده فساد ارزی( در دادگاه؛

بازداشت حسن میرکاظمی با 17 قلاده ببر تائید شد

وحید تیموری
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روزنامه

5 اقتصادی

زنگنه: بعضی از کشورهای نفتی 
خاورمیانه به آمریکا بیشتر

 احتیاج دارند
ایالات  مقامات  اخیر  اظهارات  به  واکنش  در  نفت  وزیر 
اینکه آمریکا به نفت خاورمیانه  بر  متحده آمریکا مبنی 
می  راست  آمریکا  گفت:  تمسخر  با  ندارد،  احتیاجی 
گوید، نفت خاورمیانه به آمریکا نیاز دارد؛ یعنی بعضی از 
کشورهای نفتی خاورمیانه به آمریکا بیشتر احتیاج دارند؛ 

تا آمریکا نسبت به آنها.
در  نفت  وزیر  زنگنه  بیژن  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حاشیه جلسه صبح امروز هیئت دولت در پاسخ پرسشی 
درباره اظهارات اخیر مقامات ایالات متحده آمریکا مبنی بر 
اینکه آمریکا به نفت خاورمیانه احتیاجی ندارد، با تمسخر 
گفت: آمریکا راست می گوید، نفت خاورمیانه به آمریکا نیاز 
دارد؛ یعنی بعضی از کشورهای نفتی خاورمیانه به آمریکا 

بیشتر احتیاج دارند؛ تا آمریکا نسبت به آنها.
وی گفت: واقعا آمریکا با توجه به نفت شِل نیاز به نفت 

خاورمیانه ندارد، اما همچنان واردات نفتی دارد.

سخنگوی دولت:
موافق تشکیل  وزارت میراث 

فرهنگی  نیستیم
سخنگوی دولت اعلام کرد: موضوع کشت با آب های آلوده 
در جنوب تهران در هیات دولت بحث و مقرر شد کشت با 

آب آلوده متوقف شود

از پارسینه، علی ربیعی  به گزارش »دنیای هوادار« نقل 
در حاشیه جلسه هیات دولت گفت: یاد زنده یاد مرحوم 
ابوترابی آزاده بزرگمان را گرامی می داریم. در مقدمه دو 
بحث کشت  دولت  در  امروز  داریم،  تهرانی ها  برای  خبر 
کمیته ای  شده،  مطرح  تهران  جنوب  در  آلوده  آب های 
تشکیل شد که کشاورزان به کشت با آب سالم هدایت 
شوند و کاشت نشده ها هزینه کشت دریافت می کنند و 
با متخلفین برخورد میشود، شهرداری تهران برای خطوط 

هشت و نه و ده اقدامات را انجام می دهد.
سخنگوی دولت تصریح کرد: امروز شهردار تهران گفت که 

زیر گذر پل گیشا تا پایان سال افتتاح خواهد شد.
وی همچنین گفت: آقای همتی گزارشی از بازدید خود از 
بندر امام خمینی )ره( دادند، ما فقط در یکی از بنادر سه 
میلیون تن کالا داریم و هیچ نگرانی برای تامین کالا در 

یکسال آینده نداریم. 
ربیعی همچنین از افزایش ۶9 درصدی واردات در تاریخ 
15 مرداد 98 نسبت به مدت مشابه یکسال آینده خبر داد.

وی همچنین با استناد به گزارش رئیس کل بانک مرکزی 
از بنادر گفت: حجم نهاده های دامی و کالا های اساسی در 
بنادر نسبت به مدت مشابه سال گذشته 90 درصد بیشتر 
است و در دولت تاکید شد که این کالا ها هرچه سریعتر به 

اقصی نقاط کشور منتقل شوند. 
ربیعی در پاسخ به این سئوال که قول پرداخت معوقات 
فرهنگیان در دو نوبت را تایید می کنید و یا خیر؟ گفت: 

پرداخت پاداش بازنشستگان در دو مرحله قطعی است.
وی همچنین خبر داد: برای لوازم التحریر و دفتر ارز 4200 
تومانی اختصاص یافته و قرار شده قیمت کالا بر روی دفتر 

مشق ثبت شود.
سخنگوی دولت در بخشی از گفتگوی خود با خبرنگاران 
گفت: دولت موافق تشکیل وزارت میراث فرهنگی نبوده 
و نظرش را به مجلس گفته و قطعا بار مالی برای دولت 
خواهد داشت، اما اگر به تصویب نهایی برسد دولت آن را 

انجام می دهد.
ربیعی گفت: در جایی که ما نیازمند هستیم و برای وزارت 
بازرگانی امکان ایجاد آن از وزارت جهاد کشاورزی و صمت 
امیری  آقای  نخواهد کرد،  میراث کمکی  وزارت  اما  بود، 

مکلف شد اقدامات خود را انجام دهند.

خبر

رعایت  با  همراه  و خلاقانه  تبلیغات جذاب 
کمپین  بیشتر  تاثیرگذاری  برای  نکاتی 
تبلیغاتی، از مهم ترین بخش های بازاریابی 
پیامکی به شمار می رود. چرا که باعث می 
شود مخاطبان با رضایت کامل و با اطمینان 
در خبرنامه پیامکی شما عضو شوند. در این 
این  موفقیت  میزان  میتوانید  شما  صورت 
کمپین بازاریابی پیامکی را روز به روز افزایش 
دهید.برای فراگیر شدن بازاریابی پیامکی و 
ایجاد لیست گسترده تری از مخاطبان در 
پنل پیامک، باید از روش های تبلیغاتی مانند 
استفاده  و...  ها  اطلاعیه  بروشورها،  بنرها، 
کنید. اما این تبلیغات زمانی تاثیر بیشتری 
خواهد داشت که دارای استانداردها و ویژگی 

های منحصر به فردی باشد.
تصور کنید در یک فروشگاه مواد غذایی یا 
پیامکی  بازاریابی  اندازی  راه  قصد  پوشاک، 
را دارید و میخواهید با جمع آوری لیست 
مهم  های  فرصت  از  مند،  علاقه  مخاطبان 
استفاده کنید و از طریق پنل پیامک برای 
به  کنید.مشتریان  ارسال  پیامک  مخاطبان 
حین  در  و  میکنند  مراجعه  شما  فروشگاه 
خرید، با بنر ها و تابلوهای تبلیغاتی جذابی رو 
به رو می شوند که برای عضویت در خبرنامه 
پیامکی از آنها دعوت می کند. در نهایت اگر 
تبلیغات شما موثر باشد، مشتریان اطلاعات 
خود را در اختیار شما قرار خواهند داد تا در 

خبرنامه پیامکی شما عضو شوند.
این تبلیغات میتواند به این صورت  از  یکی 

باشد:برای بهره مندی از 5% تخفیف، همین 
حالا کلمه OFF را به شماره ****۳000 
ارسال کنید و پیامک کد تخفیف را به صندوقدار 
به صورت  باید  تبلیغات  این  اما  دهید!  ارائه 
استاندارد باشد و با به کار بردن تکنیک های 

مختلف، گیرایی و جذابیت داشته باشد.
تاثیرگذاری  می تواند  که  کلیدی  نکته  پنج 
کمپین بازاریابی پیامکی شما را ارتقاء دهد 

عبارتند از:

 فراخوان اصلی کمپین
شما باید در تبلیغات خود به صورت واضح 
پیامکی  کمپین  به  را  مخاطبان  شفاف  و 
خود دعوت کنید. از عبارات مهم و کلیدی 
توجه  تا  کنید  استفاده  تبلیغات  مرکز  در 
به  وضوح  به  کند.  جلب  خود  به  بیشتری 
مخاطبان اعلام کنید که برای عضویت باید 

چه اعمالی را انجام دهند.

ذکر سود و منفعت مشتریان
شما باید در تبلیغات خود به مشتریان از سود 
و منفعتی که پس از عضویت در خبرنامه 
نصیبشان می شود آگاهی دهید. زیرا سوال 
اصلی مشتریان این است: صرف وقت و ارائه 
اطلاعاتم به فروشگاه، چه منفعتی برای من 
توجه  جلب  برای  داشت؟!میتوانید  خواهد 
بیشتر از این عبارات که در واقع بیان سود 
و منفعت مشتریان است؛ در تیتر نیز استفاده 
کنید. فراموش نکنید که اگر تبلیغات شما 
هیچ سودی برای مشتریان نداشته باشد، آنها 
اطلاعاتی از قبیل ایمیل و شماره تلفن خود 
را در اختیار شما قرار نمی دهند و دلیلی 

برای اطمینان به شما نمی بینند.

ملاحظات ویژه
پنهان  با  کنند  می  تلاش  افراد  از  بسیاری 
کردن برخی مسائل از مشتریان، اعتماد آنها 
را از دست ندهند. در صورتی که این کار نه 

تنها کمکی در راستای موفقیت نخواهد کرد، 
بلکه مشتریان را ناراضی می کند. در تبلیغات 
خود باید در مرحله سوم، به این ملاحظات 
به وضوح اشاره کنید.برای مثال در فروشگاه، 
تومان   50000 بالای  که  صورتی  در  تنها 
خرید انجام شود، 5% تخفیف می گیرید. این 
یک مثال ساده است که بدون شک مشتریان 
حق دارند قبل از ارسال پیامک آن را بدانند. 
در صورتی که عضویت در خبرنامه پیامکی 
را  خود  خاص  های  ویژگی  و  شرایط  شما 
دارد، اجازه دهید مخاطبان بدانند. چرا که 
بدست آوردن مشتریان دائمی و وفادار بهتر 

از مشتریان موقت و غیروفادار است.
 

شرایط و تعهدات
در این مورد شما باید به حیطه مسئولیتی 
خود و مشتریان اشاره کنید و درباره مسائلی 
که در حیطه مسئولیت تبلیغاتی شما نیست، 

مشتریان را آگاه کنید.

مدیریت برند )نام تجاری(
تبلیغات  در برنامه های تبلیغاتی و خصوصاً 
بدانند  مشتریان  که  است  ضروری  پیامکی، 
نام  با چه  و  از چه مرکزی  تبلیغاتی  پیامک 
باعث  مسئله  این  است.  شده  ارسال  تجاری 
افزایش اعتماد و اطمینان مشتریان می شود 
و در فراگیر شدن نام تجاری شما نیز بسیار 
استانداردها  این  رعایت  است.با  تاثیرگذار 
تعداد  و  مشتریان  رضایت  میزان  میتوانید 
عضو  کامل  اراده  و  اطمینان  با  که  افرادی 
افزایش  را  شوند  می  شما  پیامکی  خبرنامه 
دهید و کمپین بازاریابی خود را تاثیرگذارتر 
کنید. در این صورت می توانید از طریق سامانه 
پیام کوتاه، به مشتریانی که شما را به خوبی 
میشناسند ارسال پیامک کنید و فروش خود را 

حتی در روزهای تعطیل نیز حفظ کنید!

نکات کلیدی برای تاثیرگذاری بیشتر در کمپین بازاریابی پیامکی

  دکتر علی قوامی 
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

یک کارشناس اقتصاد مسکن با بیان این که 
اطراف  به شهرهای  از کلانشهرها  مهاجرت 
نشان می دهد تقاضا برای مسکن وجود دارد 
اما مردم نقدینگی ندارند، گفت: رکود مسکن 
اقتصاد  برای  بلکه  نیست  کننده  خوشحال 

کشور آفت است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، 
سال های  در  کرد:  اظهار  پورحاجت  فرشید 
به طور  تهران  در  معاملات مسکن  گذشته 
میانگین ماهیانه حدود 15 هزار واحد بود که 
الان به کمتر از 5000 مورد رسیده است. لذا  
داده های فعلی از قیمت ها در بازار مسکن با 

توجه به افت شدید معاملات، چندان نمی تواند 
پیش بینی  یا  قیمت  کاهش  ارزیابی  ملاک 

آینده قرار گیرد.
وی افزود: با این حال از نگاه میدانی به نظر 
هدف  مورد  که  کشور  از  مناطقی  می رسد 
ساخت و ساز بوده و طی یک سال گذشته 
رونق مناسبی در خرید و فروش این مناطق 
ایجاد شده بود، به تعادل قیمتی رسیده است. 
اما در بعضی مناطق کم برخوردار که از رشد 

قیمت ها جا مانده بودند، روند افزایشی است.
دبیر کانون انبوه سازان با بیان این که مهم ترین 
نبود  مسکن،  بخش  در  رکود  ایجاد  عامل 
نقدینگی در بخش تقاضا است، تصریح کرد: 
اگر در ماه های گذشته شرایط بازار مسکن 
تورم  بود، هم اکنون  به صورت رکود تورمی 
کماکان  رکود  اما  شده  کنترل  حدودی  تا 

پابرجاست. 
پورحاجت تاکید کرد: این که از رکود تورمی به 
رکود رسیده ایم خوشحال کننده نیست بلکه 
برای اقتصاد آفت است. دولت باید تمهیداتی 
را در حوزه مسکن به کار بگیرد که بار تورمی 
نداشته باشد. هدایت سرمایه ها به سمت تولید، 

تنها راهکاری است که هم می تواند به کنترل 
قیمت ها منجر شود و هم به اشتغال کمک کند.

وی کاهش محسوس پروانه های ساختمانی را 
زنگ خطر برای آینده بازار مسکن دانست و 
گفت: در ماه های اخیر شاهد حجم مهاجرت 
از کلانشهرها به شهرهای اقماری بوده ایم. این 
نشان می دهد که تقاضای بالفعل برای خرید 
توان خرید مردم  اما  دارد  مسکن در وجود 

پایین آمده است.
پورحاجت هم چنین با اشاره به التهاب بازار 
اجاره اظهار کرد: افزایش لجام گسیخه قیمت 
مسکن تاثیر خود را بر نرخ اجاره نیز گذاشته 
و شرایط برای مستاجران سخت شده است. 
امیدواریم در یک ماه آینده که آخرین ماه از 
پیک جابه جایی است شاهد تلاطم شدیدی 

در بازار اجاره نباشیم. 
بر اساس اعلام بانک مرکزی قیمت مسکن 
شهر تهران در تیرماه 1۳98 به میانگین 1۳ 
میلیون و ۳50 هزار تومان در هر متر مربع 
رسید که نسبت به ماه قبل، تنها 0.4 درصد 
و نسبت به ماه مشابه سال قبل 91 درصد 

رشد یافت. 

تقاضا برای مسکن هست؛

مردم پول ندارند!
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رئیس  مازنی  احمد  حجت الاسلام 
کمیته فرهنگ،  هنر و رسانه کمیسیون 
فرهنگی مجلس از سوال نمایندگان از 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره 
سینما  به  مشکوک  پول های  ورود 

خبرداد.
نماینده  مازنی  احمد  حجت الاسلام 
مردم تهران و رییس کمیته فرهنگ، 
فرهنگی  کمیسیون  رسانه  و  هنر 
مجلس شورای اسلامی ضمن اشاره 
مشکوک  پول های  ورود  مساله  به 
در  گزارش هایی  گفت:  سینما  به 
کمیسیون فرهنگی مجلس داشته ایم 
که در بعضی از فیلم های سینمایی 
و آثاری که از طریق شبکه نمایش 
در  شبهاتی  می شود،  تهیه  خانگی 
به  دارد،  زمینه سرمایه گذاری وجود 
همین دلیل با توجه به وظیفه نظارتی 
خود در مجلس شورای اسلامی بیش 
از همه خود را مسئول رفع شبهه در 

این زمینه می دانیم.
وی تاکید کرد: ما در مجلس شورای 
اسلامی قاضی نیستیم که در این زمینه 
قضاوت کنیم. در صورتی که وظیفه ما 
این است که اگر در بخش های مختلف 
کشور شبهه ای وجود دارد از مسئولان 
مربوطه برابر با قانون و آیین نامه داخلی 
مجلس شورای اسلامی سوال کنیم و 

یا تذکرهای لازم را بدهیم.
مجلس  فرهنگی  کمیسیون  رییس 
در  داد:  توضیح  اسلامی  شورای 
همین راستا با توجه به اینکه ساحت 
سینمای ایران، ساحت مقدسی است 
و ما در ایران پاک ترین سینما را داریم 
و از طرف دیگر اقتصاد سینما برای 
ما از اهمیت بسیاری برخوردار است، 
باشد،  حلال  و  پاک  که  اقتصادی 

بررسی های لازم را انجام می دهیم.وی 
ادامه داد: من به هیچ وجه فیلم خاص، 
تهیه کننده خاص و یا بازیگر خاصی را 
متهم نمی کنم، شبهه ای که وجود دارد 
این است که پول هایی وارد سینمای 
ایران شده و ساحت سینمای ایران را 
تحت تاثیر قرار داده است، بنابراین از 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی سوال 
از وی خواسته ایم که در  و  کرده ایم 
کمیسیون فرهنگی مجلس حضور پیدا 

کرده و در این زمینه پاسخگو باشد.
مشکلات خانه سینما توسط دولت 

مدیریت شود
مازنی همچنین درباره مساله انتخابات 
هیات مدیره خانه سینما و حواشی 
بوجود آمده در زمینه گلایه و اعتراض 
بعضی اصناف هم گفت: مساله اصلی 
اهالی سینما مانند سایر رشته های 
و  است  صنفی  نظام  مساله  هنری 
با توجه به اینکه قانون نظام صنفی 
ندارد،  وجود  صنوف  از  برخی  برای 
طریق  از  که  تشکل هایی  بنابراین 
صنوف متعدد هنری شکل می گیرد، 

از قوانین مختلف مانند قانون کار و 
قوانین مربوط به محصولات فرهنگی 
و انجمن های علمی پیروی می کنند.
وی با اشاره به اینکه صنوفی که نظام  
نظام  قانون  براساس  دارند،  صنفی 
قانونی  و  موقع  به  انتخابات  صنفی 
و حدیثی  تا حرف  برگزار می کنند 
داد: در  ایجاد نشود، توضیح  در آن 
صنف  تکلیف  هم  شرایطی  چنین 
مشخص است و هم تکلیف مردم با 
صنف و هم تکلیف دولت با حاکمیت؛ 
مانند نظام پزشکی، کانون وکلا، نظام 
پرستاری، نظام روانشناسی که قوانین 

خود را دارند.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای 
اسلامی ادامه داد: معتقدم این قانون 
باید تصویب شود تا نظام صنفی هنر 
چارچوب لازم را داشته باشد، زمانی 
که چنین قانونی وجود نداشته باشد، 
قوانین  چارچوب  در  موجود  صنوف 
موجود اقدام می کنند، در حال حاضر 
نیز بحث انتخابات خانه سینما درباره 
انجمن های  و  صنوف  که  است  این 
ثبت  به  کار  وزارت  در  باید  صنفی 
رسیده و در غیر این صورت مجاز به 

شرکت در انتخابات نیستند.
مازنی در پایان گفت: با دکتر صالحی 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و حسین 
سینمایی  سازمان  رییس  انتظامی 
گفتگوهایی داشتیم و قرار شده است تا 
این امر به نحوی مدیریت شود که همه 
صنوف برابر قانون در انتخابات خانه 
سینما شرکت کنند و اگر اختلافی 
بین آن ها است حل شود و مسئولان 
سازمان سینمایی و وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی نیز تلاش کنند تا شأن 

و منزلت اهالی سینما تامین شود.

زهرایی  محمد  مرحوم  بزرگداشت 
شنبه  یک  کارنامه  انتشارات  مدیر 
)2۷مرداد ماه( در سرای کتاب برگزار 

می شود.
به گزارش رسیده، آئین بزرگداشت 
بنیانگذار نشر کارنامه، زنده یاد محمد 
زهرایی به مناسبت ششمین سالگرد 
در  گرا  کمال  ناشر  این  درگذشت 
نوزدهمین برنامه عصر کتاب برگزار 

می شود.
زهرایی  محمد  مرحوم  بزرگداشت 
جایزه  اهداف  تحقق  راستای  در 
کتاب،  طراحی  هنر  »دوسالانه ی 
اهمیت  بر  تأکید  با  شیرازه«  نشان 
طراحی یکپارچه و خلاقانه ی پیکره ی 
کتاب، تشویق هنرمندان، ناشران و 
دست اندرکاران صنعت نشر به ارتقای 
جایگاه طراحی کتاب، معرفی و ارائه 
الگوی مناسب برای طراحی گرافیک 
و  بازشناسی  برای  تلاش  و  کتاب 
در  کتاب آرایی  میراث  بازآفرینی 
برنامه  نوزدهمین  در  ایران  فرهنگ 
خانه  موسسه  سوی  از  کتاب  عصر 

کتاب برگزار می شود.
در   1۳2۷ سال  در  زهرایی  محمد 

های  از سال  او  آمد.  دنیا  به  مشهد 
پایانی دهه شصت انتشارات کارنامه 
را راه اندازی کرد که حاصل آن برخی 
تاریخ  های  کتاب  شاخص ترین  از 
نشر به شمار می رود. زهرایی ذوقی 
پرورش یافته در کار نشر داشت؛ در 
شناخت رنگ ها، طراحی حروف های 
جدید، بهره گیری از کاغذ و طراحی 
نظیری  کمتر  نشر  برای  ساختاری 
می توان برای او پیدا کرد. او با طراحی 
فونت زهرایی، یکی از بی بدیل ترین و 
بی نقص ترین فونت ها در زبان فارسی 
را با هدف تسهیل و افزایش کیفیت 
نواقص  رفع  و  ویرایش  صفحه آرایی، 
فونت های فارسی ابداع و طراحی کرد. 
او روز 2۷ مرداد 1۳92 بر اثر سکته 
مرحوم  بزرگداشت  درگذشت.  قلبی 

محمد زهرایی مدیر فقید انتشارات 
ماه(  )2۷مرداد  شنبه  یک  کارنامه 
ساعت 1۶ در سرای کتاب به نشانی 
برادران  بین خیابان  انقلاب،  خیابان 
مظفرجنوبی و فلسطین، پلاک 1080، 

طبقه منفی 2 برگزار می شود.
سلسله  در  کتاب  خانه  موسسه 
هدف  با  کتاب  عصر  برنامه های 
عرصه  پیشکسوتان  گرامیداشت 
کتاب و پژوهش در هجده دوره عصر 
کتاب و سه دوره عصر کتاب استانی 
در راستای تحقق شعار »ایران فقط 
تهران نیست« از جمال میرصادقی، 
زهره زرشناس، آذرتاش آذرنوش، ضیاء 
زنده یاد  وکیلیان،  سیداحمد  موحد، 
اسمعیل دمیرچی، محمدعلی مهدوی 
صدری  غلامحسین  زنده یاد  امیری، 
افشار، عبدالله کوثری، الریش مارزلف، 
نوش آفرین انصاری، منصوره اتحادیه، 
علی صدرایی خویی، جواد صفی نژاد، 
حجوانی،  مهدی  محرابی،  ولی الله 
محمدی،  مرید  آهنجیده،  اسفندیار 
اکرامی  محمودرضا  شایان،  علیرحم 
فر، داراب بدخشان، احمد عضدی و 

حسین تجلیل کرده است.

سوال مجلس از وزیر ارشاد درباره پول های مشکوک در سینما؛

مشکلات خانه سینما توسط دولت مدیریت شود! »شب نشینی« مدیری
با قاسم خانی آغاز شد

شب گذشته ضبط اولین قسمت برنامه »شب نشینی« با اجرا و 
کارگردانی مهران مدیری انجام شد.

طبق اعلام پیج رسمی مجموعه در اینستاگرام، پیمان قاسم 
خانی و سامان احتشامی اولین مهمانان »شب نشینی« بودند.

پیمان قاسم خانی که سابقه چند همکاری موفق با مهران 
مدیری در مجموعه های پرمخاطبی چون »پاورچین« و »نقطه 
چین« و »مرد هزار چهره« داشته سالهاست که از تلویزیون دور 
است و به تازگی با مهران مدیری در سریال »هیولا« همکاری 

داشته در این برنامه گفتگوی مفصلی با مهران مدیری داشت.
سامان احتشامی نوازنده پیانو و موسیقی دان و آهنگساز که قرار 
است در کنسرت مهران مدیری با او همکاری کند دیگر مهمان 
این برنامه بود. »شب نشینی« به تهیه کنندگی سید مصطفی 

احمدی و نویسندگی امیر وفایی تولید می شود.

فیلم »لتیان« به مرحله
صداگذاری رسید

به  »لتیان«  سینمایی  فیلم  صداگذاری  ابوالصدق  حسین 
کارگردانی علی تیموری را انجام می دهد.

به گزارش رسیده، با پایان تدوین »لتیان« توسط محمدرضا 
مویینی، مراحل فنی نخستین ساخته علی تیموری و تهیه 

کنندگی مجید مطلبی همچنان ادامه دارد.
صداگذاری »لتیان« به تازگی توسط حسین ابوالصدق آغاز شده 

و طی روزهای آینده ساخت موسیقی  فیلم هم آغاز می شود.
در این فیلم که اواخر سال گذشته جلوی دوربین رفت امیر 
جدیدی، پریناز ایزدیار، سارا بهرامی، حسن معجونی، ستاره 

پسیانی و علیرضا ثانی فر بازی می کنند.
این روزها فیلم »سرخ پوست« به کارگردانی نیما جاویدی و 
به تهیه کنندگی مجید مطلبی در سینماهای سراسر کشور 

در حال اکران است.
در خلاصه داستان فیلم به نویسندگی اکتای براهنی آمده است: 
»لتیان یک سد است. سدی بر روابط انسانی، رودخانه های 
روابط پشت سدی ایستاده اند و راه بن بست است. یک نفر می 
خواهد این سد را بشکند اما خوب می داند که شکستن سد به 

این سادگی نیست. شهر خراب خواهد شد! تکلیف چیست؟«

»پای چپ من« در برنامه
سینما سلامت

فیلم سینمایی »پای چپ من« نمادی از توانایی معلولان 
جسمی و حرکتی است که این هفته در برنامه سینما سلامت 

روی آنتن می رود.

به گزارش رسیده، این فیلم که در 1989 میلادی تولید و جوایز 
بسیاری را از آن خود کرد، علاوه تکیه بر مرگ مغزی در نوزادان 

به قابلیت ها و توانایی های افراد معلول اشاره دارد.
در برنامه این هفته دکتر حسین نحوی نژاد معاون توانبخشی 
سازمان بهزیستی کشور حضور دارد و به ارائه تعریفی از معلولیت 
پرداخته و از سرمایه گذاری بر روی ایجاد فرصت به معلولان 
اشاره می کند. وی با تاکید بر نقش مادران در بهبود وضعیت 
معلولان اضافه کرد: تولید فیلم های سینمایی با داستان های 
قوی همواره می تواند تاثیرگذار باشد، همانطور که در این فیلم 
دیده می شود، داستان بر معضلی از جامعه اشاره دارد که می 

تواند دغدغه یکسان در بسیاری از مناطق جهان باشد.
»سینما سلامت« برنامه ای از شبکه سلامت سیماست که به 
بهانه پخش فیلم به بررسی علل و عوامل بروز بیماری و راه های 
پیشگیری از آن می پردازد. این برنامه به تهیه کنندگی علی 
اصغر صائبی و اجرای فرهاد جم؛ جمعه ها ساعت 11 روی 
آنتن می رود. علاقمندان می توانند بازپخش این برنامه را شنبه 

ساعت 14 دنبال کنند.

اخبار

با حکمی از سوی حمید شاه آبادی؛
»محمدرضا مهدیار اسماعیلی«  مدیر شبکه 

رادیویی اقتصاد شد
با حکم حمید شاه آبادی معاون صدای رسانه ملی، مدیر شبکه رادیویی 

اقتصاد منصوب شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، با حکم حمید شاه آبادی معاون صدای رسانه 
ملی، محمدرضا مهدیار اسماعیلی به سمت مدیریت شبکه رادیویی اقتصاد 

منصوب شد.
محمدرضا مهدیار اسماعیلی اقتصاددان و دارای تحصیلات دکتری رشته 
علوم اقتصادی و عضو هیات علمی دانشگاه جامع امام حسین )ع( است 
که پیش از این دبیری شورای اقتصاد معاونت صدای جمهوری اسلامی را 

عهده دار بوده است.

پروانه ساخت پنج فیلمنامه صادر شد؛
از »انفرادی« تا »عاشقانه های یونس« 

به گزارش »دنیای هوادار«، شورای صدور پروانه ساخت در جلسه شب 
گذشته 19 مرداد با پنج فیلمنامه موافقت کرد. فیلمنامه های »عاشقانه های 
یونس« به تهیه کنندگی سیدحامد حسینی، کارگردانی مهدی حسینی وند 
و نویسندگی مشترک سیدحامد حسینی و مهدی حسینی وند، »جعبه 
کوچک فلزی« به تهیه کنندگی علی ژکان، کارگردانی محمد بصیری و 
نویسندگی مشترک علی ژکان و افرا ابراهیم نیا، »انفرادی« به تهیه کنندگی 
ابراهیم عامریان، کارگردانی سیدمسعود اطیابی و نویسندگی حمزه صالحی، 
»ملاقات خصوصی« به تهیه کنندگی ابراهیم طالشی مجیدی، کارگردانی 
و نویسندگی علی سراهنگ و »روزی دو میلیون« به تهیه کنندگی علی 
سرتیپی، کارگردانی مجید توکلی و نویسندگی جمیله دارالشفایی موافقت 

شورای ساخت سازمان سینمایی را اخذ کردند.

برای حضور در جشنواره های بین المللی؛
»کارت پرواز« به آمریکا می رود

فیلم سینمایی »کارت پرواز« ساخته مهدی رحمانی به بخش مسابقه 
جشنواره بین المللی فیلم Reading Film Festival  آمریکا راه یافت.

 Reading Film به گزارش »دنیای هوادار«، جشنواره بین المللی فیلم
Festival آمریکا که همه ساله در پنسیلوانیای آمریکا برگزار می شود، از 
تاریخ ۳1 اکتبر سال جاری میزبان آثار سینمایی از کشورهای آمریکا، کانادا، 
مکزیک، استرالیا، فرانسه، اسپانیا، انگلستان، روسیه و ایران خواهد بود که 
»کارت پرواز« ساخته مهدی رحمانی نیز در این جشنواره حضور خواهد 
داشت. فیلم سینمایی »کارت پرواز« که پیش از این در رویدادهای معتبر 
جهانی مختلفی حضور داشته، این روزها در گروه سینمایی »هنر و تجربه« 
در حال اکران است. »کارت پرواز« با بازی منصور شهبازی و ندا جبرئیلی 

محصول مهدی رحمانی و بهمن کامیار در مقام تهیه کننده است.

بزرگداشت زنده یاد »محمد زهرایی« برگزار می شود
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روزنامه

7 سیاسی

دادستان البرز خبر داد؛
کارخانه آب آشامیدنی در البرز به 
دلیل آلودگی میکروبی تعطیل شد

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز از تعطیلی 
آلودگی  دلیل  به  استان  این  در  آشامیدنی  آب  کارخانه 

میکروبی خبر داد.
حاجی رضا شاکرمی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در 
کرج، اظهار داشت: یک کارخانه تولید کننده آب آشامیدنی 
میکروب ها  برخی  به  آلودگی   دلیل  به  البرز  استان  در 

تعطیل شد.
وی افزود: تحقیقات در این زمینه ادامه دارد.

بیان   با  البرز  استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
اینکه این کارخانه تا رفع مشکل به وجود آمده تعطیل 
است،بیان کرد: موضوع سلامت موضوع مهمی است که 
تولید کنندگان مواد غذایی ملزم به رعایت آن هستند و در 
صورت عدم رعایت موازین بهداشتی مدعی العموم به این 

موضوع ورود میکند و از حقوق مردم دفاع می کند.

ترامپ: دیگر نفت و گاز
 خاورمیانه را نیاز نداریم

رئیس جمهور آمریکا با بیان اینکه وابستگی واشنگتن به 
انرژی غرب آسیا پایان یافته، گفت، ایالات متحده اکنون به 

دنبال تسلط بر بازار انرژی جهان است.
به گزارش »دنیای هوادار«، »دونالد ترامپ« رئیس جمهور 
آمریکا سه شنبه شب مدعی شد که وابستگی این کشور به 

نفت و گاز غرب آسیا پایان یافته است.
ترامپ که در گردهمایی »رشد انرژی و تولید« در شهر 
روابط  مورد  در  می کرد،  صحبت  پنسیلوانیا  »موناکا« 
آمریکا با غرب آسیا در حوزه انرژی، گفت: »هیچ وقت 
ما  بر  انرژی  خارجی  تأمین کننده های  که  نمی گذاریم 
با  دارند  به همین خاطر هم هست که  باشند.  مسلط 
ما مبارزه می کنند. آن ها نمی خواهند ما ]تولید[ انرژی 
عظیمی داشته باشیم. آن ها از فروختن انرژی به ما کلی 

پول به دست آورده اند.«
وی سپس در مورد تنگه هرمز، گفت: »احتمالا دیده اید 
که در تنگه ها چه خبر است. کشتیهای آمریکایی زیادی 
آنجا نیست... من از آن توافق خارج شدم و کار خوبی 
هم کردم. ]ایران[ الان کشور کاملا متفاوتی است. اما 
می گیرند.  را  دیگر  کشورهای  کشتیهای  دارند  آن ها 
کشتیهای ما را نمی گیرند. یکی از موضوعاتی که به 
درستی و دقیق در رسانه ها مطرح شد، این است که 
دیگر کشتیهای زیادی از ما به آنجا نمی رود، چون ما 

نفت و گاز خودمان را داریم.«
گاز[  و  ]نفت  به  دیگر  »ما  افزود:  آمریکا  رئیس جمهور 
خاورمیانه نیازی نداریم. به همین خاطر هم هست که ما نه 
فقط استقلال انرژی  می خواهیم... ]بلکه[ ما دنبال تسلط 
انرژی هستیم. تسلط. به جای آنکه بر  آمریکا بر ]بازار[ 
کشورهای خارجی وابسته باشیم، الان به تولیدکنندگان 
اتکا  آمریکایی  کارگران  بر  ما  می کنیم.  اتکا  آمریکایی 
می کنیم تا آینده خودمان را درست همین جا، در خاک 

آمریکا، بسازیم.«
ترامپ پیش از این هم بارها از اینکه این کشور به رتبه 
نخست تولیدکنندگان نفت در جهان رسیده با افتخار یاد 
کرده و آن را یکی از دستاوردهای خود معرفی کرده است. 
قانون  چندین  گذشته  ماه های  در  آمریکا  رئیس جمهور 
محیط زیستی مربوط به دوره دولت سابق این کشور را 
به بهانه کمک به صنعت نفت و گاز آمریکا، لغو کرده است. 
منتقدان ترامپ این اقدامات را برای محیط زیست آمریکا 
مخرب توصیف کرده و می گویند لغو این مقررات تحت 
است.  گرفته  فسیلی صورت  لابی صنعت سوخت  تأثیر 
خروج از توافق آب و هوایی پاریس یکی از اولین تصمیمات 

ریاست جمهوری ترامپ بود.

اخبار

به گزارش »دنیای هوادار«،  وزارت اطلاعات 
در اطلاعیه ای با توجه به طرح برخی شبهات 
منتشر شده در خصوص حبس آقای حسن 
عباسی، پس از پیگیری موضوع، مدیر کل 
حقوقی وزارت، اعلام نمود: متعاقب تعریضات 
و انتساب موارد خلاف واقع متعدد و مکرر 
و  اطلاعات  وزارت  به  عباسی  آقای  توسط 
مرکز  این  )عج(  زمان  امام  گمنام  سربازان 
عظیم مبارزه و جهاد - علی رغم خویشتن 
خدوم  کارکنان  و  وزارتخانه  این  داری 
حفظ  به  ابتناء  با  موارد  از  بسیاری  در  آن 
با  اطلاعات  وزارت   - ملی  امنیت  مصالح 
از تعریضات ایشان که وی  استناد به یکی 
در سخنرانی مدعی گردیده بود: نیت وزارت 
اطلاعات ایجاد تغییر و تحول در نظام بوده و 

همچنین مدعی گردیده بود وزارتخانه متبوع 
با کانال ضد نظام در ارتباط می باشد و...، 
نزد  شکایت  طرح  به  نسبت  وزارتخانه  این 
مرجع قضایی اقدام و پس از طی تشریفات 
رسیدگی بر اساس موازین قانونی، نهایتا رای 
محکومیت نامبرده در مرحله بدوی رسیدگی 
توسط شعبه محترم رسیدگی کننده صادر 
و رأی مزبور با توجه به تجدید نظر خواهی 
مشارالیه در مرحله تجدید نظر نیز مجدداً 
رسیدگی و محکومیت ایشان با حکم شعبه 
تجدید نظر رسیدگی کننده قطعی گردیده 
راستای شکایت  در  ایشان  قاعدتاً حبس  و 
وزارت اطلاعات و اجرای حکم قطعی صادره 
از مقام محترم صالح قضایی، توسط مراجع 

ذی صلاح صورت گرفته است.

توضیحات مدیرکل حقوقی وزارت اطلاعات 
در خصوص بازداشت »حسن عباسی«

وکیل مدافع محمدعلی نجفی با بیان اینکه 
می داند،  عمد  شبه  را  استاد  میترا  قتل 
گفت که با وجود اعلام گذشت اولیای دم 
 9 شعبه  سوی  از  صادره  رای  به  مقتول، 
دادگاه کیفری یک تهران درباره این پرونده، 

اعتراض می کند.
روند  تشریح  خصوص  در  گودرزی  حمید 
رسیدگی قضایی به پرونده محمدعلی نجفی 
پس از اعلام گذشت اولیای دم میترا استاد، 

گفت: ما در حال اعتراض هستیم تا پرونده 
به دیوان عالی کشور ارسال شود زیرا وقتی 
بحث  قصاص در پرونده منتفی می شود، 
قانونا اگر دادگاه باز هم به قتل عمد پایبند 
باشد، وارد مبحث عمومی جرم می شود و 
از آنجا که قتل دو جنبه اعم از خصوصی 
و عمومی دارد، زمانی که جنبه خصوصی 
جرم )قصاص( منتفی شد، جنبه عمومی 
قانون  پنجم(  )کتاب  ماده ۶12  طبق  آن 

مجازات اسلامی مطرح می شود.
وی افزود: با اعتراض ما پرونده به دیوان عالی 
کشور ارسال می شود و اگر دیوان عالی کشور 
رای پرونده را نقض کند، آن را بر می گرداند 
و  دادگاه وارد رسیدگی به مبحث عمومی 
جرم  می شود اما  ما اعتراضمان این نیست 
زیرا ما قتل را شبه عمد می دانیم و به همین 
دلیل اعتراضمان را از این منظر به دادگاه 
ارائه می دهیم تا پرونده به دیوان عالی کشور 

ارسال شود و فرجام خواهی می کنیم.
ادامه داد: دیوان عالی کشور هم  گودرزی 
در این صورت به پرونده رسیدگی می کند 
از  به دفاعیات ما توجه شود و رای  اگر  و 
منظر بحث شبه عمدی نقض شود، طبیعتا 
از آن جهت رسیدگی خواهد شد.  پرونده 
اگر دیوان عالی کشور نقایص اعلام شده ما 
را بپذیرد  پرونده را به شعبه صادر کننده 
می خواهد  شعبه  از  و  می گرداند  بر  رای 
تا این نقایص را رفع کند و بعد دوباره به 
آن رسیدگی و رای صادر کند. اگر هم از 
جنبه ریشه ای یعنی دفاع اصلی ما قتل شبه 

عمد را بپذیرد پرونده را به این شعبه ارجاع 
نمی دهد  بلکه به شعبه هم عرض ارجاع 
می دهد. به نظر می آید که روند دادرسی به 

این شکل باشد.
به  را  گذشت  که  آنجا  از  افزود:  وی 
ما  اعتراض  با  می کنیم،  اعلام  دادگستری 
به دیوان عالی کشور می رود و در  پرونده 
آنجا پرونده نقض می شود و به همین شعبه 
بر می گردد که اگر بحث رضایت را بپذیرند 
و قصاص منتفی شود،  جنبه عمومی جرم 
رسیدگی می شود و ممکن است که در این 
راستا دیوان عالی کشور بپذیرد که نقایص 
رفع شود و ارجاع پرونده به تیم کارشناسی 
و تیم کمیسیون پزشکی قانونی را  بپذیرد 
و بر مبنای آن رسیدگی کند و به این شکل 
را  جرم  جنبه  دو  هر  کشور  عالی  دیوان 
مدنظر قرار می دهد. در این صورت دادگاه 
باید به هر طریق رای دوباره ای را صادر کند.
پایان  در  نجفی  محمدعلی  مدافع  وکیل 
گفت: ما رضایت نامه کتبی و اعلام گذشت 

را  به دادگاه ارائه داده ایم.

ایران  نفت  حامل  »گریس1«که  نفتکش 
توقیف  رفع  آینده  ساعت   48 طی  است 

می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« منابع دریانوردی 
ایران اعلام کردند با پیگیری های حقوقی 
ایرانی  کشتی  ایران،  اسلامی  جمهوری 
»گریس 1« تا 48 ساعت آینده رفع توقیف 

خواهد شد.
به سمت  توقیف  رفع  از  این کشتی پس 
داد.  خواهد  حرکت  ادامه  خود  مقصد 

و  زورگویی  مقابل  در  ایران  مقاومت 
اقدامات غیرقانونی دولت لندن، انگلیسی ها 
راهزنی  این  از  نشینی  به عقب  را مجبور 

دریایی کرد.
در  انگلیسی  ویژه  نیروهای  است  گفتنی 
تاریخ 1۳ تیرماه گذشته در دزدی دریایی 
آشکار و غیر قانونی نفت کش »گریس 1« 
را که حامل 2 میلیون بشکه نفت بوده را 
به بهانه زیر پا گذاشتن تحریم های وضع 

شده علیه سوریه توقف کردند.

خبرها درحالی حکایت از بازداشت رئیس سابق 
سازمان خصوصی سازی دارد که او امروز صبح 

از این سمت استعفا داد.
پوری حسینی رئیس سابق سازمان خصوصی 

سازی از سوی دستگاه قضایی کشور بازداشت 
شد.

سازمان  سابق  رئیس  حسینی،  پوری 
خصوصی سازی، صبح روز گذشته به سازمان 

بازرسی کل کشور احضار شد و متعاقب آن 
از سمت خود استعفا داد و این استعفا مورد 
پذیرش وزیر امور اقتصاد و دارایی قرار گرفت. 

کل  بازرسی  سازمان  رئیس  سراج؛  ناصر 

کشور با تأیید این خبر گفت: گزارش سازمان 
در  را  خود  پایانی  مراحل  خصوصی سازی، 
محض  به  و  می کند  طی  بازرسی  سازمان 
تکمیل به مراجع ذی صلاح ارسال خواهد شد.

وکیل مدافع نجفی: 

»فرجام خواهی« می کنیم تا »جنبه عمومی جرم« منتفی شود

عقب نشینی انگلیس؛ 

نفتکش ایران آزاد می شود

»پوری حسینی« رئیس سابق سازمان خصوصی سازی بازداشت شد

سوژه روز
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گری نویل:
صلاح در انتهای فصل لیورپول را 

ترک خواهد کرد

گری نویل باور دارد که محمد صلاح در انتهای این فصل 
لیورپول را ترک خواهد کرد.

محمد صلاح از زمان حضورش در لیورپول، خود را به 
عنوان یک ستاره در این تیم جا انداخته است. صلاح 
در هر دو فصل حضورش در لیورپول کفش طلا را به 
دست آورده و به تازگی نیز جام لیگ قهرمانان اروپا را 

به بالای سر برد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از میرر، به نظر گری نویل، 

دوران محمد صلاح در لیورپول به زودی تمام خواهد شد.
کرد.  خواهد  ترک  را  لیورپول  آینده  ماه  در 12   صلاح 
می توانم آن را از همین الان ببینم. کرگر نیز آن را می داند 
اما به زبان نمی آورد. من می توانم آن را ببینم، شما می توانید 

حسش کنید.
به تازگی خبر علاقه رئال مادرید به صلاح مطرح شد اما 
صلاح  خرید  نداشت.  وجود  آن  درباره  جدی  رویکردی 
از رم برای لیورپول ۳۷ میلیون پوند هزینه داشت. گری 
نویل اعتقاد دارد که جدایی صلاح می تواند باعث شود تا 
منچستریونایتد در رقابت قهرمانی برای لیگ برتر از لیورپول 

پیشی بگیرد.
واضح است و آن را تضمین می کنم که منچستریونایتد باز 
هم قهرمان لیگ برتر خواهد شد. به نظر من آن ها قبل 
از لیورپول به این مهم دست پیدا می کنند. این مسئله ای 
خارج از احترام نیست. آن ها احتمالا قبل از لیورپول قهرمان 

خواهند شد.  
خاویر  و  آلونسو  ژابی  سوارز،  لوییس  چون  بازیکنانی 
ماسکرانو لیورپول را به مقصد اسپانیا ترک کرده اند. با 
این صلاح می تواند از سرنوشت کوتینیو در بارسلونا را 
به عنوان هشداری برای خود در نظر بگیرد. پس از 18 
ماه فاصله از ترک لیورپول، او همچنان در اثبات خود در 
بارسلونا ناکام بوده و زمزمه هایی جدایی او در تابستان به 

گوش می رسد.

حضور هروویه میلیچ در استقلال 
منتفی شد

استقلال از خرید میلیچ منصرف شد.
و  ناپولی  سابق  بازیکن  میلیچ،  هروویه  خرید  از  استقلال 
فیورنتینا منصرف شد. باشگاه استقلال درخواست بالای او 
در خصوص مسائل مالی را مهم ترین دلیل این تصمیم اعلام 

کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سایت رسمی باشگاه 
استقلال، طی ساعت های گذشته و طبق اعلام یکی از دو 
این  دارد،  تهران حضور  در  که  میلیچ  هروویه  مدیربرنامه 
بازیکن برخلاف توافقات انجام شده، به طور مکتوب خواستار 

افزایش چشمگیر مبلغ قرارداد خود شده است.
به همین جهت مدیرعامل باشگاه استقلال پس از تأیید آندره  
آ استراماچونی، مخالفت خود را با شرایط جدید پیشنهادی به 

مدیربرنامه میلیچ اعلام کرده است.

اخبار

نادر رضی

سرمربی تیم ملی با شروع رقابت های 
لیگ برتر، گام به سرزمین عجایب 

می گذارد.
هنوز رقابت های لیگ برتر آغاز نشده، 
یک دنیا حواشی برای مخاطبان خود 
تنها  شاید  است.  داشته  همراه  به 
لیگی در دنیا را داشته باشیم که فقط 
نام حرفه ای بودن را یدک می کشد 
ولی حواشی ان زودتر از مصاف درون 
میدان تیم ها آغاز می شود و وقتی 
می  نواخته  ها  رقابت  شروع  سوت 
شود، انقدر هیاهو و اتفاقات عجیب و 
غریب را به همراه دارد که بیا و ببین...

در لیگی مانند انگلیس، فدراسیون 
داور  از کمک  تا  تصمیم می گیرد 

چنین  و  کند  استفاده  ویدئویی 
تصمیم مهمی با یک دورهمی میان 
سران تیم ها به تصویب می رسد و 
اجرایی می شود. بدون اینکه حرف 
و حدیثی ایجاد شود و همه خود را 
مقید می کنند که به قانون احترام 

بگذارند.
اما در لیگ هزارو یک نقش و نگار 
از  تیم  ایران، حکم محرومیت یک 
ناگهان  ورزشگاه  در  هوادار  حضور 
و همه  آید  درمی  تعلیق  حالت  به 
به سر می کوبند که وامصیبتا... می 
خواهند لیگ را مهندسی کنند، وزیر 
به طرف یک تیم خاص غش کرده، 
تیم  طرفدار  ها  نشین  فدراسیون 
شهر خود هستند و هزار انگ دیگر 
که نه صحت آن جایی ثابت شده و 
نه کسی مدرکی دال بر تهمت های 
خود ارائه می کند. در چنین هیاهوی 
منفی و مخربی، مارک ویلموتس آن 
سوی اب ها نشسته تا لیگ شروع 
و  پایه  و  بیاید  کشورمان  به  شود، 
اساس تیم ملی را چنین آش شله 

قلمکاری بیرون بکشد.
مرد چشم سبز تیم ملی خبر ندارد 
که سبدی از اتفاقات عجیب و غریب 
انتظار او را می کشد. سبدی که کی 
را  همه  که  را  کلفت  پوست  روش 
عاصی کرده بود، عاصی کرد و فراری 

داد.
نشده،  شروع  هنوز  که  لیگی  این 
حواشی آن سربه فلک کشیده چه 
برای  تواند  می  مناسبی  آورد  ره 

ویلموتس داشته باشد؟
از دل این شلم شوربا، چند بازیکن 
بیرون کشید. پس  توان  می  مفید 
شاکله  که  داشت  حق  روش  کی 
اصلی تیم خود را با بازیکنان خارج 
نشین و لژیونر می بست و خیلی زود 
ویلموتس هم به چنین نتیجه ای می 
رسد. سرمربی تیم ملی با هزار امید 
و آرزو کشورش را ترک می کند تا 
رویای آقایی در آسیا را برای مردم 
ایران تداعی کند ولی قطعا نمی داند 
می  پا  عجایب  سرزمین  به  به  که 
گذارد و باید خود را برای هر اتفاقی 

آماده کند.
در  آمد،  ویلموتس  وقتی  راستی 
جواب این سوال که چرا لیگ طبق 
برنامه قبلی آغاز نشد چه می گوئیم؟
قطعا واقعیت را به او نخواهند گفت 
که فدراسیون ما که اسم فدراسیون 

پنج ستاره را یدک می کشد طی این 
همه سال، امکانات ابتدایی برگزاری 
بلیت  ورزشگاه،  امنیت  مانند  لیگ 
فروشی اینترنتی و مسائل رفاهی را 
برقرار کند و طی سال های قبل هم 

یلخی لیگ را برگزار می کردیم.

یک سبد اتفاقات عجیب در انتظار سرمربی تیم ملی؛

ویلموتس در سرزمین عجایب!

اخیر  حواشی   - صمدی  فاطمه 
استقلال مشکلات مدیریتی در این 
باشگاه را بیشتر نشان می دهد. باشگاه 
استقلال این روزها خلوت است و به 
نظر می رسد فتحی در این باشگاه 
تنها باشد. بازوی اصلی او در مدیریت 
یعنی »علی خطیر« با استعفای خود 
شرایط را برای این باشگاه سخت تر 
کرد و بیماری قلبی هادی مباشری 
شرایط را دشوار تر کرد تا جایی که 
شنیده می شود وی به مدت یک ماه 
حداقل نمی تواند در باشگاه استقلال 
حضور پیدا کند. یعنی عملا استقلال 

بدون معاون روزهای خود را سپری 
می کند. اما از اعضای هیئت مدیره 

استقلال چه خبر؟ 
حدود دو ماه از استعفای رئیس هیئت 
هیئت  و  گذرد  می  استقلال  مدیره 
مدیره این باشگاه بدون رئیس اداره 
می شود! برخی از اعضای هیئت مدیره 
استقلال هم بیشتر به جای کمک به 
این باشگاه در سفر هستند. از عضو 
می  اعلام  که  هم  ای  مدیره  هیئت 
کند مخالف آمدن استراماچونی بوده و 
او را قبول ندارد چه انتظاری می توان 

داشت؟ 

دهد  می  نشان  شرایط  این  همه 
استقلال در بحث مدیریتی دچار 
مشکل است و حداقل این که فعلا 
امیرحسین فتحی تنها است. قطعا 
معاونین  غیبت  و  مشکلات  این 
باشگاه  در  مدیره  هیات  رئیس  و 
استقلال نشان می دهد این باشگاه 
مدیریتی  تغییرات  دستخوش 
هیئت  جدید  رئیس  شد.  خواهد 
مدیره، معاون جدید احتمالا معرفی 
خواهند شد تا شاید این تغییرات 
را  استقلال  در  مدیریتی  شرایط 

بهتر کند...

مشکل بزرگ مدیریتی در استقلال:  همه غایب هستند! 

یک عضو مستعفی کمیته فنی فوتسال می گوید 
فوتسال با آمدن انصاری فرد به آرامش رسیده بود 

اما مدل انتصاب ساکت جالب نبوده است. 
وحید شمسایی درباره استعفایش از کمیته فنی 

فوتسال بعد از استعفای محمدحسن انصاری فرد 
داد:  توضیح  فوتسال  لیگ  سازمان  ریاست  از 
زمانی که کمیته فوتسال جدید تشکیل شد 
و آقای پرهیزکار به کمیته فوتسال آمد و آقای 
انصاری فرد به عنوان رئیس سازمان لیگ فوتسال 
به کمیته اضافه شد، دیدیم که به توانایی های 
مدیریتی اشراف دارند. من هم برای حضور در 
این  واسطه حضور  به  و  قبول کردم  کنارشان 
دو، آمدم. هدفم از ابتدا کمک بود و دیدید هر 
زمان که نیاز به انتقاد بود، حرفم را زدم و در مورد 
تعطیلی اردوی تیم ملی و ندادن پاداش ها بدون 
هیچ ترسی مصاحبه کردم. چون به میز و صندلی 

وصل نبودم.
او افزود: من نیز از کمیته فنی می روم چون تنها 

به خاطر حضور این عزیزان آمده بودم. مثل برخی 
نیستم که هیچ جایگاهی در فوتسال نداشتند اما 
وقتی با کسی آمدند، بعد از رفتن رئیس هم چنان 
مانده اند. من از این اخلاق ها ندارم. اصلا هم به 
ساکت کاری ندارم. کارم هیچ موقع پیش او گیر 
تاج  نبوده است. ساکت در فدراسیون است و 

انتخابش کرده و به خودشان مربوط است.
شمسایی در ادامه گفت: ساکت زمانی مدیرعامل 
سپاهان و هیات فوتبال اصفهان و فولاد ماهان 
هم  فوتبال  فدراسیون  در  سپس  و  بوده 
پست های مهمی گرفته است. ایشان با این همه 
پست و مقام، مدل آمدن شان به کمیته فنی 
باشد؛  بود. آمدن شان مبارک  فوتسال عجیب 
به هر حال زورشان در فدراسیون زیاد است و 

امیدوارم با این زور زیادشان، فوتسال پیشرفت 
کند. حالا انتظار داریم پاداش ها را زودتر بدهند 
و اردوی های تیم ملی منظم برگزار شود. اما مثل 
این می ماند که مدیرعامل یک بیمارستان که 
تخصصش مغز و اعصاب است، مسئول کافی 
هم  بیمارستان  عمل  اتاق  و  اورژانس  شاپ، 
شود. با این حال خود ساکت آدم بزرگی بوده 

و تصمیم گیرنده است.
او در پایان تاکید کرد: امیدوارم فوتسال با آمدن 
ساکت رونق بگیرد اما آرامش به این رشته بعد 
از سال ها با حضور انصاری فرد برگشته بود. باید 
یادمان باشد فوتسال از همه این آدم هایی که 
آمدند و رفتند و خواهند آمد بزرگ تر است چون 

این فوتسال است که به آن ها عزت می دهد.

وحید  شمسایی: 

زور ساکت در فدراسیون فوتبال زیاد است


